
Uitnodiging NOJG leden Regio
Noord-Brabant

 

Aan  de  Brabantse  leden
van  de  Nederlandse
Organisatie voor Jacht en
Grondbeheer (NOJG),

In vervolg op onze inventarisatie is het ons een genoegen om u
uit  te  nodigen  voor  een  workshop  wildverwerking  met  Bert
Buitenhuis https://www.dejagendekok.nl/  op woensdag 10 mei
a.s. U bent van harte welkom om 17.00 uur aan de Oirschotseweg
69 te Moergestel.
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De workshop is voor leden van de NOJG kostenloos en omdat we
het  jagers-  en  belangstellendennetwerk  graag  vergroten  in
Brabant mag u ook een introducee, belangstellende of jongjager
kostenloos meevragen naar deze workshop. Het bestuur van NOJG
Brabant zal u van een drankje voorzien.

Tijdens de workshop zal er voldoende tijd en ruimte zijn om
met elkaar en de NOJG van gedachten te wisselen over zaken
aangaande jacht en beheer. Wij vinden dit belangrijk om zo ook
de ruimte te geven aan versterking van de onderlinge contacten
en kennismaking.

Graag vernemen we van u of u, al dan niet met introducee,
aanwezig  zult  zijn  via  een  mail  aan  Maurice  Stassen
mjjestassen@hotmail.com

Wij hopen dat u allen aanwezig kunt zijn bij deze interessante
workshop en mogelijkheid om elkaar te ontmoeten.

Vriendelijke groeten,

Namens NOJG Brabant

Paulette Martens, Cees Meeuwis en Maurice Stassen

Overlijdensbericht  van  Nic
Quaedvlieg  mede-oprichter  en
oud  secretaris  van  de
Boerenjagersvereniging/NOJG
Beste NOJG leden,

mailto:mjjestassen@hotmail.com
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Helaas is het onze droeve plicht om jullie op de hoogte te
stellen van het overlijden van Nic Quaedvlieg, oud secretaris
NOJG  en  de  grote  karrentrekker  van  de
Boerenjagersvereniging/NOJG. Hij is op maandag 17 april op 85
jarige leeftijd overleden en was tot het laatst betrokken bij
de NOJG.

Voor  zijn  jarenlange  inzet  en  betrokkenheid  bij  onze
vereniging  zijn  wij  Nic  veel  dank  verschuldigd.

De crematie vindt plaats in besloten kring.

Om zijn vrouw te ontlasten van telefoon, post en bezoek, is
het uitdrukkelijke verzoek om uw condoleance te plaatsen op
bijgevoegde link ofwel brieven/kaarten te versturen naar de
postbus  van  de  NOJG  (postbus  72,  7480  AB  te  Haaksbergen)
waarna ik dit verzamel en doorstuur naar Mark.

https://herinnering.dela.nl/nicquaedvlieg

https://herinnering.dela.nl/nicquaedvlieg
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Schadebestrijding  in  Noord-
Holland alleen nog op basis
van ontheffing

Uitspraak
201905176/1/A3

 

Raad  van  State  vindt  faunabeheerplan
onvoldoende onderbouwd
 

De Raad van State heeft vandaag uitspraak gedaan in de zaak
aangaande  het  goedkeuringsbesluit  van  het  College  van
Gedeputeerde  Staten  van  Noord-Holland  over  het
Faunabeheerplan. Na een langslepende rechtsgang oordeelde
de  Raad  van  State  dat  zowel  de  landelijke  als  de
provinciale vrijstellingen in het faunabeheerplan van de
provincie onvoldoende waren onderbouwd. Hiermee zijn de
eerdere  uitspraak  van  de  rechtbank  en  het  besluit  van
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Gedeputeerde Staten vernietigd.

Concreet betekent de uitspraak van de Raad van State dat
voor de resterende looptijd van het faunabeheerplan in
Noord-Holland enkel en alleen nog met ontheffingen gewerkt
kan worden. Dit is een enorme tegenvaller voor vooral de
boeren in deze provincie. Het is nu afwachten hoe het
provinciaal bestuur met deze uitspraak omgaat.

Belang overleg minister
De uitspraak benadrukt tevens het belang van een overleg op
korte termijn met de minister, dat LTO, Jagersvereniging,
NOJG en FPG afgelopen vrijdag middels een brandbrief hebben
aangevraagd. Het jagen in het kader van schadebestrijding
wordt op deze manier zeer complex en brengt weer meer
administratieve handelingen met zich mee. Bij zowel de
Jagersvereniging, NOJG, LTO als FPG vreest men voor een
verdere  versnippering  van  het  soortenbeleid  en  een
verhoging  van  de  regeldruk.

De Raad van State stelt dat bij het onderbouwen van de
vrijstellingen  naast  een  grondige  onderbouwing  van  de
schade, ook aangegeven moet worden dat tevens gebruik is
gemaakt van meerdere en diverse alternatieve beheermethoden
om schade te voorkomen. In het faunabeheerplan van Noord-
Holland  is  dit  onvoldoende  gebeurd  zo  staat  in  de
uitspraak.

Onherroepelijk
Dit betekent dat Faunabeheereenheden in de toekomst bij het
opstellen  van  hun  beheerplannen,  nog  meer  en  verder
gedetailleerde  gegevens  moeten  opnemen  in  hun
onderbouwingen van bejaging op basis van schadebestrijding.
Overigens  zijn  de  reeds  vastgestelde  faunabeheerplannen
onherroepelijk. Deze blijven in het hele land geldig over
de vastgestelde looptijd.

Het Faunabeheerplan algemene soorten In Noord-Holland loopt



eind 2023 af. In deze provincie is in de broedgebieden van
de weidevogel reeds een ontheffing verleent voor het beheer
van de vos.

Lees de volledige uitspraak van de Raad van State
hier.

Bijeenkomst leden NOJG regio
Noord-Brabant

 

 

 

 

 

Aan: de Brabantse leden van de Nederlandse Organisatie voor
Jacht en Grondbeheer (NOJG).
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Het  is  ons  een  genoegen  om  u  uit  te  nodigen  voor  een
aankomende ledenbijeenkomst die we graag willen gaan plannen
op woensdagavond 19 april of 10 mei op een centrale plaats in
Brabant.

Deze bijeenkomst biedt een uitstekende gelegenheid om andere
leden uit de regio te ontmoeten, ervaringen uit te wisselen en
op de hoogte te blijven van de nieuwste ontwikkelingen in de
jacht- en grondbeheersector.

Tijdens de bijeenkomst willen we een interessante of nuttige
activiteit plannen, en om er zeker van te zijn dat we zaken
organiseren die voor ons allen de moeite waard zijn willen we
u een aantal mogelijkheden voorleggen.

Wij verzoeken u om uw voorkeur aan ons terug te mailen op
mjjestassen@hotmail.com en dit te doen voor 24 maart a.s.

Opties:

Inschieten kogelgeweer1.
Hagelschieten2.
Deskundige inleiding over de wolf3.
Ontmoeting met een jager in de politiek, bij voldoende4.
belangstelling willen we Jeroen van Nostrum uitnodigen.
Jeroen staat voor BBB op plaats 7 bij de provinciale
statenverkiezingen.
Workshop wildverwerking5.

Graag vernemen we dus per mail van u, aan welke activiteit u
graag deelneemt en of u dat op 19 april of op 10 mei wenst.

Als u andere suggesties heeft vernemen we dat uiteraard ook
graag van u.

Naast  de  activiteit  zal  er  ruimte  zijn  voor  discussie  en
vragen van de leden, zodat we kunnen horen wat er leeft onder
onze leden en daarop kunnen inspelen.

Bovendien is dit ook een gelegenheid om uw netwerk uit te

mailto:mjjestassen@hotmail.com


breiden en te versterken. Ook zijn we nog altijd op zoek naar
NOJG leden die graag actief voor onze club willen zijn als
vrijwilliger of in het bestuur.

Wij geloven dat deze bijeenkomst een waardevolle ervaring zal
zijn voor u als lid van de NOJG, en we hopen dat u allen
beschikbaar zult zijn om elkaar te ontmoeten.

 

Vriendelijke groeten,

 

Namens NOJG Brabant

 

Paulette Martens, Cees Meeuwis en Maurice Stassen.

Belangrijk  ganzenakkoord
bereikt in Groningen

 

Maximale inzet om de ganzenoverlast in Groningen te beperken.
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Dat  is  de  uitkomst  van  het  provinciaal  ganzenakkoord  dat
onlangs  is  bereikt  met  LTO  Noord,  de  collectieven  voor
agrarisch  natuurbeheer,  natuurorganisaties  en  de  provincie
Groningen.

Belangrijk akkoord
Regiobestuurder  Wietse  Duursma:  ‘We  hebben  een  belangrijk
akkoord bereikt. Alle partijen hebben nu met elkaar afspraken
gemaakt  om  daadwerkelijk  het  maximale  te  doen  aan  de
ganzenoverlast.  Zowel  boeren,  natuurorganisaties  als  de
provincie  beseffen  dat  er  meer  dient  te  gebeuren  aan  de
overlast. We trekken gezamenlijk met elkaar op en we richten
ons op maatwerk per gebied. Dit betekent dat we per gebied
kijken wat er nodig is om de ganzenoverlast te verminderen in
plaats  van  op  provinciaal  niveau.  Ook  komt  er  vanuit  de
provincie veel meer ondersteuning bij het verjagen, we moeten
nog wel kijken hoe we dat vorm moeten geven samen met de
jagers in de gebieden. Terwijl boeren nu veel op eigen kracht
en op eigen rekening moeten doen.’

Meer praktijk
Een andere verandering is dat er veel meer gehandeld gaat
worden  naar  de  praktijk.  ‘Er  wordt  gekeken  naar  de
daadwerkelijke overlast en schade en niet alleen maar naar de
geregistreerde  aantallen  en  cijfers  en  daarmee  is  de
uitgekeerde  schade  niet  langer  enkel  de  leidraad’,  aldus
Duursma. ‘Daarbij hebben het voor elkaar gekregen dat het
eigen risico voor boeren op 5% is gebleven en niet naar 20%
wordt getild zoals dat in andere provincies gebeurt. Kortom
een  goed  akkoord  waar  we  met  elkaar  aan  zet  zijn  om
daadwerkelijk aan de slag te gaan met de ganzenoverlast in de
provincie.



Verslag  NOJG  Fryslân
Verkiezingsdebat  met  als
thema:  “DE  TOEKOMST  VAN  DE
JACHT”

 Bezig met laden...
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(video) debat: toekomst jacht
en platteland in Fryslân
Jager Tones Meijer in een schuilhut locatie Hege Warren. Foto:
Actief Media

(video) Zaterdagavond 11 maart vindt in Glinstra
State in Burgum een politiek debat plaats over de
toekomst van het Friese platteland en de positie
van  de  jacht  en  het  wildbeheer  daarin.  Oud-
journalist van Omrop Fryslân Eelke Lok zal dit
debat leiden.
Initiatiefnemer voor het debat is de Friese afdeling van de
NOJG,  de  Nederlandse  Organisatie  van  Jagers  voor  Jacht  &
Grondbeheer. Regio-secretaris Tones Meijer, zelf een jager,
licht toe: “It plattelân fan Fryslân driget stadichwei leech
te rinnen: hieltyd minder boeren, hieltyd minder greidefûgels,
hieltyd minder fee, hieltyd it mear ferrûgjen fan it lânskip.”

Dat wordt volgens Meijer versterkt door het niet beperken –
door de provinciale politiek – met behulp van jagers in hun
taak  als  Faunabeheerders  –  van  roofdieren,  zoals  vossen,
marterachtigen en wolven, maar ook de ganzen. Mede daardoor
komt volgens Meijer het voortbestaan van weidevogels en konijn
in gevaar.

“Jagers  wurde  troch  stedsminsken  faak  beskôge  as
‘plezierjagers’. Mar wat wy dogge is professioneel wyldbehear:
de jagers krije allegearre in goeie oplieding, folgje geregeld

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/03/IMG_8575.pdf
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kursussen en dogge harren wurk sa’t it moat.”

Het effect van goed beheer is volgens Meijer dat bijvoorbeeld
de reeënstand na de Tweede Wereldoorlog flink gegroeid is. Zo
is het volgens hem ook van belang dat het aantal woerden
(mannetjes van de wilde eend) niet uit de hand loopt. “As dêr
te folle fan binne, dan wurde de wyfkes troch te folle jerken
ferkrêfte en fersûpe se!”

Meijer  is  zich  er  van  bewust  dat  over  de  toekomst  van
wildbeheer, jacht, landbouw en platteland in het algemeen zeer
verschillend  wordt  gedacht.  “Dêrom  skriuwe  wy  ek  gjin
stellingen foar, foarôfgeand oan it debat. Wy litte it oan
Eelke Lok oer om it debat te lieden, sadat elk kandidaat-
steatelid dat meidocht oan it debat, syn of har eigen ynbring
hawwe kin.”

Het debat is namelijk ook bedoeld om de inwoners van Fryslân
er op te wijzen dat er woensdag 15 maart verkiezingen zijn
voor  de  Provinciale  Staten  en  dat  hun  stem  er  toe  doet.
Tegelijk  daarmee  zijn  ook  de  verkiezingen  voor  de
waterschappen,  dus  ook  voor  het  algemeen  bestuur  van
Wetterskip  Fryslân.

Stropers uit Gemert weer het
haasje: twee weken cel in en
honden kwijt
Bron:  Omroep  Brabant
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Foto: politie

Waren twee boezemvrienden uit Gemert in november 2021
op klaarlichte dag hun honden aan het uitlaten of waren
ze aan het stropen? Voor het Openbaar Ministerie én de
rechtbank  is  het  zonneklaar.  De  mannen  moeten  twee
weken de cel in, oordeelde de politierechter dinsdag in
Den Bosch.
De mannen van 37 en 40 zijn die zondag in het buitengebied van
Aarle-Rixtel gezien met een voor de jacht geprepareerde wagen
en vier hazewindhonden die op een prooi aasden.

“Wij hebben van onze fouten geleerd.”
Eén van de twee kreeg nog eens twee weken aan zijn broek,
omdat hij tijdens zijn proeftijd was betrapt. In 2019 waren de
mannen al eens veroordeeld voor stroperij. Volgens hen hebben
ze de schijn tegen en zijn ze nu ten onrechte het haasje. “We
hebben  van  onze  fouten  geleerd,  wij  jagen  niet  meer”,  zo
verwoordde een van hen het. Met tegenzin accepteren ze de
uitspraak.

Wat ze veel erger vonden: ze zullen de auto, maar vooral hun
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honden nooit meer terugzien. De dieren zijn in beslag genomen
en inmiddels overgegaan naar een andere eigenaar. De mannen
zien hun honden als hun kinderen, stonden ermee op en gingen
ermee  naar  bed.  Tijdens  de  zitting  toonden  ze  foto’s  en
filmpjes waarop te zien is hoe dol hun gezinnen erop waren.

“Ze zijn aan het lijntje gehouden.”
Ze werden dan ook emotioneel toen de officier van justitie
vertelde dat de honden niet meer op een opvangadres, maar
elders verblijven. Eén van de twee mannen: “Ik heb zo vaak
gevraagd hoe het met onze honden is en waar ze waren, maar
kreeg nooit een antwoord.” Hun advocaat, Menno Buntsma, vatte
het als volgt samen: “Ze zijn aan het lijntje gehouden.”

Terug naar 24 november 2021. Het was een zonnige zondagmiddag.
De twee mannen waren naar Aarle-Rixtel gereden om hun honden,
vier hazewindhonden en een labrador, uit te laten. Aangelijnd,
althans,  dat  verklaarden  ze  voor  de  rechter.  Andere
bedoelingen  hadden  ze  niet,  zo  houden  ze  vol.

Toch had iemand gezien dat er een opvallende wagen door de
bossen reed en dat zogeheten lange honden (de bijnaam van
hazewindhonden) achter een haas aan zaten. De getuige, een
jager, alarmeerde de politie en die hield de twee mannen aan
voor  het  in  bezit  hebben  van  ‘niet  tot  jagen  geoorloofde
middelen’. Dat waren de honden en de auto, die volgens de
rechter speciale lampen en allerlei lichtschakelaars had om
het jagen te vergemakkelijken.

De twee mannen, de een geniet een uitkering, de ander is
werkzaam in de veilingwereld, snapten er niks van. Waarom, zo
vroegen zij zich af, ga je overdag met lichtbakken jagen en
waarom neem je dan ook een voor jacht ongeschikt dier als een
labrador mee? Bovendien was er niks mis met de wagen.

De jager zwakte zijn getuigenverklaring later overigens af,
maar  daar  tilde  de  politierechter  niet  zo  zwaar  aan.  Ze



hechtte meer waarde aan de eerste melding, ook omdat die door
de politie was bevestigd. Advocaat Buntsma zei dat de getuige
‘opgejaagd’ moet zijn door agenten, die hem hadden gevraagd de
vermeende stropers te volgen.

LEES OOK:

De schimmige wereld van het stropen: ‘Dit zijn geen mensen van
adel’

Twee  stropers  opgepakt  en  vier  ‘lange  honden’  in  beslag
genomen

Strop  voor  stropers:  taakstraf  en  boete,  auto’s  en
hazewindhonden  verbeurd  verklaard

Uitnodiging  ALV  NOJG-regio
Utrecht  24  maart  2023  te
Scherpenzeel

 

Geacht lid van de NOJG afdeling Utrecht,

 

Het  regiobestuur  Utrecht  nodigt  u  van  harte  uit  voor  de
Algemene Ledenvergadering 2023.
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Vrijdag 24 maart 2023

Locatie: SV Scherpenzeel, De Breelaan 4 te Scherpenzeel

Aanvang: 19.30, de zaal is open vanaf 19.00 uur

Ganzencoördinator Sandro Broeke zal deze avond een presentatie
geven over het Ganzenverjaag-project Eemland.

Na afloop van de Algemene ledenvergadering zal een onderlinge
klein kaliber-wedstrijd zijn. Voor deelname heeft u een geldig
legitimatiebewijs nodig. De kosten voor deze schietwedstrijd
zijn voor leden van de NOJG €10 euro p.p. en €15 euro voor
niet-leden.

Opgeven  kan  via:  utrecht@nojg.nl,  onder  vermelding  van  uw
naam, adres en telefoonnummer en of u eventueel een introducee
voor de klein kaliber-schietwedstrijd meeneemt. Als u zich
opgeeft, krijgt u binnen 3 werkdagen een bevestigingsmail en
de agenda voor deze avond. Ontvangt u deze mail niet, neem dan
telefonisch contact op met onderstaand telefoonnummer.

 

Wij stellen uw aanwezigheid zeer op prijs.

Hartelijke groet,

Namens regiobestuur Utrecht,

 

mailto:utrecht@nojg.nl
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Landschapsgebruik  van  wild
verandert door de komst van
de wolf

In 2015 keerde de wolf terug in Nederland. ARK
Rewilding  Nederland,  de  Zoogdiervereniging  en
Faunabeheereenheid  Gelderland  bespraken  onlangs
hoe het mogelijk is om het natuur- en faunabeheer
op  de  Veluwe  te  laten  meegroeien  met  de
aanwezigheid van wolven.

 

Het landschapsgebruik van wild verandert als gevolg van de
komst van de wolf. De mens is niet langer als enige van
invloed op de aantallen zwijnen en herten. De meeste wolven
leven  in  natuurgebieden  en  jagen  op  daar  levende  herten,
reeën, zwijnen en kleiner wild zoals hazen. 
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Ecologen, natuurbeheerders en wildbeheerders menen de invloed
te zien van wolven op gedrag en aantallen van herten, zwijnen
en  reeën.  Naast  sterfte  door  afschot  en  incidenten  zoals
aanrijdingen, is er predatie door wolven bij gekomen. Iets om
in het wildbeheer rekening mee te houden.

Hoe de interactie tussen wolf, aas en aaseters precies zit,
moeten de komende jaren in kaart worden gebracht. Wanneer meer
bekend  is  over  de  voedselbehoefte  van  wolven  in  het
Nederlandse  landschap,  kan  ook  in  relatie  tot  het  beheer
worden ingeschat of en zo ja hoeveel er in het faunabeheer
rekening moet worden gehouden met de aanwezigheid van wolven. 

Er zijn ook juridische randvoorwaarden voor faunabeheer die
voortvloeien uit de beschermde status van de wolf. Als gevolg
van de strikte bescherming is onder meer het ‘opzettelijk
verstoren’ van wolven verboden, en zijn overheden verplicht
actief ‘instandhoudingsmaatregelen’ voor wolven te treffen.

 

Zie  ook  voor  meer  informatie:  ARK  Rewilding
Nederland,  21/02/2023
 

Meer  mogelijkheden  om
edelherten  te  schieten  in
Oostvaardersplassen

https://www.ark.eu/nieuws/2023/wolven-van-invloed-op-veluwe
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Staatsbosbeheer  en  Faunabeheereenheid  Flevoland
krijgen van de provincie meer mogelijkheden om
edelherten  in  de  Oostvaardersplassen  af  te
schieten. Dat is nodig om te voorkomen dat er te
veel  grote  grazers  rondlopen.  In  het  verleden
heeft voedselschaarste door te grote kuddes in de
winter geleid tot dierenleed.
 

Nu  is  de  periode  waarin  geschoten  mag  worden  nog  van  1
augustus tot 15 maart, maar de provincie heeft die periode
verruimd tot 1 mei. Verder zijn er minder beperkingen als het
gaat om schieten na zonsondergang en voor zonsopkomst, als er
in de nacht maar tenminste acht uur rust voor de dieren is.

Staatsbosbeheer en Faunabeheereenheid Flevoland krijgen nu ook
toestemming  om  tijdens  de  bronsttijd  te  schieten.  Normaal
gesproken wordt er in de periode van half september tot half
oktober niet geschoten, maar om de doelstellingen te halen
wordt die beperking geschrapt. Eind vorig jaar werd duidelijk
dat nog 1.600 edelherten en 100 heckrunderen gedood moesten
worden  om  tot  het  gewenste  aantal  dieren  in  de
Oostvaardersplassen te komen. Staatsbosbeheer wil het aantal
edelherten terugbrengen naar 500, het aantal heckrunderen naar

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Faunafoto/geschoten-hert.png
https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/304389/extra-maatregelen-voor-meer-afschot-edelherten-oostvaardersplassen
https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/308892/staatsbosbeheer-moet-1-600-edelherten-en-100-heckrunderen-afschieten


300.

Verontwaardiging
GroenLinks zegt met ‘verontwaardiging’ kennisgenomen te
hebben van het besluit. Corina Straatsma van GroenLinks
is bang dat de rust voor vogels wordt verstoord en
daarmee de broed van de vogels in gevaar komt. Ook is
de partij bang dat het afschieten invloed heeft op het
voortplantingsgedrag  van  de  andere  dieren  in  de
Oostvaarderplassen.
GroenLinks wil samen met de Partij voor de Dieren een motie
indienen waarin ze vragen de plannen in te trekken.

Raad van State
Tijdens een spoedzitting van de Raad van State in Den
Haag  vroegen  de  organisaties  Fauna4Life  en  Dierbaar
Flevoland om een direct verbod op de afschot van de
edelherten.  Die  zou  schadelijk  zijn  sommige
vogelkolonies. Een groot aantal edelherten vinden de
organisaties geen probleem. Als er niets meer te eten
is voor de dieren neemt het aantal vanzelf af, zo is de
redenering.  De  rechter  neemt  binnen  twee  weken  een
besluit.

Limburgs Faunadebat succesvol
met  deelname  van  negen
politieke partijen
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Het Groot Limburgs Faunadebat dat door de Jagersvereniging
afdeling Limburg in samenwerking met de NOJG regio Limburg was
georganiseerd in Baexem op donderdagavond 9 februari met een
deelname van negen politieke partijen, 120 bezoekers in de
zaal en 123 kijkers via de livestream een mooi succes. Na een
levendige discussie aan de hand van enkele scherpe stellingen,
kregen de aanwezigen een duidelijk beeld van de standpunten
van de verschillende politieke partijen in hun provincie. Dit
werd nu de provinciale verkiezingen voor de deur staan, als
zeer waardevol ervaren.

De onderwerpen betroffen;

Uitvoeren faunabeheerplannen dienen ook in zijn geheel
uitgevoerd  te  worden  door  de  Terrein  Beherende
Organisaties, zoals Staatsbosbeheer, Natuurmonumenten em
Limburgs Landschap, daar zij immers deze ook goedkeuren.
De  provincie  waar  zij  het  over  grote  deel  van  hun
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subsidie  van  ontvangen,  dient  dan  hierin  ook  haar
verantwoordelijkheid  te  nemen  en  de  TBO’s  op  de
uitvoering aan te spreken, dat het Faunabeheerplan voor
de gehele provincie geldt en dat er geen uitzondering
kan gelden voor de TBO gronden.
Predatorenbeheer  en  registratie  Fauna  Registratie
Systeem  a.d.v.  voorbeelden  van  de  jager  en  bioloog
Willem  Maris  die  een  toelichting  op  de
patrijzenprojecten in de provincie gaf, waarbij ook het
effect van predatorenbeheer werd onderstreept.
De stelling hoe om te gaan met de opdrachten voor het
wel of niet exoten vangen en/of doden, zoals dit met
bijvoorbeeld de wasbeer gaat?
De stelling over beverbeheer met behulp van de bioloog
van het Waterschap Limburg, die een beeld schetste van
de  ontwikkeling  van  de  bever  in  Limburg  en  wat  de
gevolgen waren voor het Waterschap en of dit al dan niet
door  vrijwillige  of  professionele  jagers  moet  worden
uitgevoerd.
Tot slot werd ook de komst van de wolf en de gevolgen
hiervan in Limburg nog even besproken, dit nadat lokale
schapenhoudster Gitta Backer haar persoonlijke angsten
en zorgen met de aanwezigen had gedeeld. De discussie
hierover gaf hierover de nodige verdeeldheid te zien
van; “Geen wolven tot volledig beschermen”  en dat er
nog  veel  onduidelijkheid  bestaat,  waar  het  nieuwe
provinciaal wolvenbeheerplan (eind 2023) naar toe zal
leiden.  Van  de  kant  van  de  Jagersverenigingen  werd
duidelijk aangegeven, dat de jagers hier buiten staan en
slechts uitvoerders zijn indien hierom wordt verzocht,
door de provincie.

 

 



Meld u aan voor het groene
verkiezingsdebat  in  Utrecht
van 7 maart 2023
De  Utrechtse  Natuur  en
milieuorganisaties  organiseren
op dinsdag 7 maart vanaf 19 uur
het  Groene  Verkiezingsdebat  in
Kanaal30,  Kanaalweg  30  in
Utrecht.  De  verschillende
partijen gaan dan met elkaar in
debat  aan  de  hand  van
verschillende  groene  thema’s.
Ben  jij  erbij?  Onderwerpen
waarover de partijen met elkaar
in  discussie  gaan  zijn;
mobiliteit,  water  en  bodem,  duurzame  landbouw  en  natuur,
duurzame  energie  en  klimaatverandering  en  circulaire
samenleving.

Meld je hier aan voor het debat van 7 maart in Kanaal30

Utrecht wil een groene en gezonde regio zijn. De provincie
Utrecht heeft een grote aantrekkingskracht vanwege het vele
groen  in  combinatie  met  de  bereikbaarheid  en  een  goed
draaiende  economie.  Door  de  groei  van  de  bevolking  en  de
bebouwing komen de ambities om een groene en gezonde regio te
zijn onder druk te staan. Stem daarom voor natuur en laat je
stem niet verloren gaan.

Het groene verkiezingsdebat 2023
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CDA  Noord-Holland  boos  dat
verjagen  van  ganzen  door
agrariërs  niet  meetelt  als
preventieve actie
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Om voor schadevergoeding voor ganzenschade in aanmerking te
komen moeten agrariërs kunnen bewijzen dat zij er alles aan
gedaan  hebben  om  de  schade  te  voorkomen  en  de  ganzen  te
verjagen. Nu blijkt echter dat hun eigen verjaagacties niet
officieel  meetellen.  ‘’BIJ12  wil  alleen  verjaagacties  van
jagers  meetellen  als  preventie  tegen  wildschade.  Als  een
agrarisch  ondernemer  zelf  ganzen  verjaagd  met  de  quad  of
trekker  dan  telt  dat  niet  mee.  Dat  is  onwerkbaar  en
onlogisch,’’  vindt  Willemien  Koning,  CDA-Statenlid  Noord-
Holland.

De Faunabeheereenheid heeft afgelopen jaar een app ontwikkeld
om  de  enorme  regeldruk  rond  ganzenbestrijding  te
vereenvoudigen.  Nu  loopt  de  FBE  er  echter  tegenaan  dat
meldingen van verjaging door jagers wel officieel tellen maar
van  agrariërs  niet.  Het  CDA  wil  dat  de  provincie  bij  de
organisatie BIJ12 aan de bel trekt en om aanpassing van het
reglement  vraagt  zodat  verjagingen  door  agrariërs  ook
officieel meetellen. Doel is om met elkaar de faunaschade door
ganzen omlaag te krijgen. Dan moeten de overheidsinstanties
het ook wel mogelijk maken om de preventie goed en effectief
uit te voeren,’’ vindt Statenlid Koning. ‘’Het belang is groot
want de ganzenschade in Noord-Holland is inmiddels gestegen
tot meer dan 10 miljoen Euro.’’
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Door de ontwikkeling van de app FaunaSpot is de melding van
jagen en verjagen eenvoudiger geworden, maar nog steeds zeer
tijdrovend. Omdat de agrariërs moet kunnen bewijzen dat zij er
alles aan hebben gedaan om schade te voorkomen is een goed
registratiesysteem zeel belangrijk.

Met  FaunaSpot  kan  de  agrariër  verschillende  maatregelen
registreren  (bezoek  aan  het  perceel,  werende  middelen,
verjagen, nestbehandeling). De regels voor adequaat gebruik,
zoals gehanteerd door de provincie en BIJ12, staan echter nog
niet al die registraties toe.

Alleen in het geval dat een agrariër een perceel bezoekt en
vervolgens constateert en meldt dat er op dat moment geen
ganzen aanwezig zijn dan geldt dat als officiële registratie.
Voor alle andere meldingen en acties is een jager nodig. En
deze  acties  moeten  minstens  twee  keer  per  week  worden
uitgevoerd  (en  dus  geregistreerd).

De  Faunabeheereenheid  heeft  aangegeven  welke  situatie  ze
onwenselijk vinden voor het bestrijden van de ganzen en dat ze
daarover in gesprek zijn met de provincie en BIJ12.

Het  CDA  zal  over  deze  kwestie  in  overleg  treden  met  de
gedeputeerde en wil dat er wordt aangedrongen op aanpassing
van de regels bij BIJ12. Willemien Koning: ,,Als we preventie
belangrijk vinden om schade door ganzen terug te dringen dan
moeten we er alles aan doen om ervoor te zorgen dat alle
preventieve  maatregelen  goed  uitgevoerd  en  geregistreerd
kunnen worden. Dus ook de acties van agrariërs.’’

 

Publicatiedatum: wo 1 feb 2023



Uitnodiging  Nojg-regio
Fryslân-NOP  Algemene
Ledenvergadering op donderdag
23 februari 2023 te Wirdum
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